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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2021. október 28-ai, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Szabó Mihály alpolgármester/települési képviselő, Gyuga Mihály József, 

Hermann Istvánné, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, 

Sólyom Jöran, Szanyi Gábor, Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin 

települési képviselők, Dr. File Beáta jegyző  

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit.  A képviselő-testület munkaülését 16 óra 2 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a megküldött meghívóban 16 napirendi pont szerepel. A napirendi pontok vonatkozásában az 

alábbi módosító javaslatot tette: 

Javasolta az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási 

ágazatát érintő, 2020. évi, 2021. évi és 2022. évi Gördülő Fejlesztési Tervei módosítása” tárgyú 

sürgősségi indítvány napirendre vételét, melynek indoka, hogy a GFT módosítása vált szükségessé a 

Závory Zoltán utcai szennyvízgerincvezeték éveken (2020-22) átnyúló megvalósítása miatt, valamint 

a kivitelezési munkához kapcsolódó költségek 2021. évi elszámolhatósága érdekében.  

Tájékoztatta a képviselő-testületet arról, hogy a „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére kiírt 

pályázatok elbírálása.” című napirendi pontot Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 

46. § (2) bekezdés a) pontja alapján kötelező zárt ülésen tárgyalni, ezért a zárt ülésről való tárgyalás 

külön szavazást nem igényel. 

Tájékoztatta továbbá a képviselő-testületet arról, hogy az „Oroszlány város közműves 

szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő, 2020. évi, 2021. évi és 2022. 

évi Gördülő Fejlesztési Tervei módosítása” tárgyú napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalására 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján tesz 

javaslatot, mert a képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a vagyonával való rendelkezés esetén, 

továbbá az általa kiírt pályázat feltételeinek meghatározásakor, a pályázat tárgyalásakor, ha a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat vagy más érintett üzleti érdekét sértené. 

 

Lazók Zoltán polgármester először szavazást kért a meghívóban nem szereplő sürgősségi indítvány 

napirendi pontok közé történő felvételéről, a tárgyalási sorrendet tekintve 16. napirendi pontként. 

 

A képviselő-testület a sürgősségi indítvány napirendre vételét nyílt szavazással, 12 fő települési 

képviselő részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

151/2021. (X. 28.) határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

A 2021. október 28-ai ülésén 16. napirendi pontban tárgyalja az „Oroszlány város közműves 

szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő, 2020. évi, 2021. évi és 2022. 

évi Gördülő Fejlesztési Tervei módosítása” tárgyú sürgősségi indítványt. 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a 16. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

152/2021. (X. 28.) határozata 

a 16. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

„Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő, 

2020. évi, 2021. évi és 2022. évi Gördülő Fejlesztési Tervei módosítása” tárgyú előterjesztést zárt 

ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

153/2021. (X. 28.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

2021. október 28-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

2. Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről szóló 

24/2012. (XI.15.) rendelet módosítása 

3. Oroszlány Város Önkormányzata helyi közútjainak forgalmi rendje 

4. Tájékoztató az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt egy évben végzett 

munkájáról 

5. Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2021. évben végzett munkájáról 

6. Oroszlány Város Óvodái beszámolója a 2020/2021. nevelési évben végzett tevékenységéről 

7. Oroszlány Város Óvodái 2021/2022. nevelési évre vonatkozó munkaterve 
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8. Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket 

Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

9. Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással 

10. Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike 

kerékpárok elhelyezése céljából 

11. Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer 

tulajdonjogának térítésmentes átadása 

12. Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

13. Helyi közutak, parkolók és járdák közlekedésfejlesztési koncepciójával kapcsolatos döntések 

14. Köztemető üzemeltetésével kapcsolatos döntések 

15. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

16. Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő, 

2020. évi, 2021. évi és 2022. évi Gördülő Fejlesztési Tervei módosítása 

17. „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére kiírt pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben 11 pontban számolt be a két ülés közötti 

fontosabb történésekről.  

Az előterjesztés határozati javaslata 4 pontból áll. A tájékoztató elfogadása mellett döntést kért: 

− A munkaterv módosításáról, amelynek megfelelően a 2021. október 28-ei képviselő-testületi 

ülés napirendi pontjai közül törölje az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2020-2024. évi 

gazdasági programjának felülvizsgálata” tárgyú előterjesztést, a tervezett napirendi pontot a 

2022. április havi rendes munkaülésükön tárgyalják.  

− 2022/2023. tanévre vonatkozó általános iskolai körzethatárokra vonatkozó állásfoglalásról, 

− Magyarország központi költségvetéséről szóló törvény alapján pályázat benyújtásáról 

rendkívüli önkormányzati támogatás elnyerése érdekében. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő kérdése az volt, a 3. alpontban jelzett összeggel 

kapcsolatban milyen nagyságrendben gondolkodnak. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, az iparűzési adó visszafizetése az önkormányzatnak 380 M Ft 

nagyságrend, a kérelmet elkezdték kitölteni, 379 M Ft-ot írnak be, nem valószínű, hogy ezt az 

összeget megkapják. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 8 igen szavazattal és 4 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

154/2021. (X. 28.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 
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rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Munkatervét módosítja, amelynek megfelelően a 2021. október 28-ei képviselő-testületi ülés 

napirendi pontjai közül törli az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2020-2024. évi gazdasági 

programjának felülvizsgálata” tárgyú előterjesztést, a tervezett napirendi pontot a 2022. április 

havi rendes munkaülésén tervezi tárgyalni. 

2. 2022/2023. tanévre vonatkozó általános iskolai körzethatárok jelenlegi beosztását nem támogatja, 

mivel a döntéshez a beiskolázottakra vonatkozóan a pontos létszámadatok nem állnak 

rendelkezésre. 

3.a) Magyarország 2021. évi központi költségvetéséről szóló 2020. évi XC. törvény 3. számú 

melléklete 2.1.5. pontja alapján pályázatot nyújt be rendkívüli önkormányzati támogatás 

elnyerése érdekében. 

3.b) Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges nyilatkozatok megtételére. 

4. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2021. november 3. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok   

használatának rendjéről szóló 24/2012. (XI.15.) rendelet módosítása 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, képviselő társai javaslatával egyetértve kezdeményezte, hogy a 

városban élő, a lakosság érdekében huzamosabb időn át végzett közszolgálati, közszolgáltatási 

tevékenységek elismerésére a képviselő-testület "OROSZLÁNY POLGÁRAIÉRT" elnevezésű 

kitüntető díszoklevelet alapítson. Az elismerésre a helyi közszolgálatban vagy közszolgáltatások terén 

dolgozó olyan személy lenne jogosult, aki feladatkörének ellátása során több éven át a város lakóinak 

érdekét szolgálja, valamint akinek feladatköréhez kapcsolódóan elismerést még nem alapított a 

Képviselő-testület. Díszoklevél adományozásához bruttó 100.000 Ft pénzdíj társulna. 

 

Molnár István települési képviselő elmondta, magával az elismeréssel maximálisan egyetértenek, 

azzal nem tudnak azonosulni, hogy ennek a kitüntetésnek nem akkor kerül sor az átadására, amikor a 

többi elismerésnek is. Úgy gondolják, ennek az elismerésnek is ott kéne átadásra kerülni, ahol pl. a 

díszpolgár kitüntetés is, javasolják, hogy a májusi átadás kerüljön törlésre. Ennek az elismerésnek a 

nívóját is növelné, ha a többi kitüntetéssel kerülne átadásra. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a rendelet nem tartalmazza a dátumot, az csak az előterjesztés 

szöveges részében van, a rendelet módosítására nincs szükség. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, akik huzamos ideig fizikai munkát végeztek, 

azoknak elméletileg esélyük sincs felhívni magukra a figyelmet, éppen azért, mert ilyen emberekre 

gondoltak, a munka ünnepe alkalmas lenne az átadásra, felhívva a figyelmet, hogy ez a fajta munka is 

rendkívül fontos számukra. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök/települési képviselő hozzátette, próbálta a Pénzügyi Bizottsági ülésen is 

elmondani az ezzel kapcsolatos véleményét, az augusztus 20-ai kitüntetés az jellemzően a társadalmi 

szféra kitüntetése, azonban Oroszlány városa egyéb területeken is komoly elismeréseket adományoz, 

pl. egészségügy, rendőrség, tűzoltóság, tanárok. Mivel ezekben a szakmákban a kimagasló 

tevékenységet ismerik el, ennek az elismerésnek másik időpontban való átadásával nincs problémája, 

ha valakinek a munkáját ismerik el, semmit nem csorbít a színvonalán, végre felébrednek és el fogják 

ismerni, hogy az elvégzett munkát is el kell ismerni.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő egyetértve képviselő társával elmondta, munka és munka 

között nincs különbség, diszkriminatívnak tartja, hogy pl. egy pedagógust megkülönböztetnek a 
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kétkezi munkástól, végignézte a két és fél évtized kitüntetettjeit, ha ragaszkodtak volna a rendelethez, 

a 30 %-a nem fért volna bele, életpályákat jutalmaztak, úgy harmadrésznél plusz tevékenységet nem 

végzett. Voltak már ilyen jelöltek, pl. focipálya karbantartó, stb. Egyik testület sem azért utasította el 

őket, mert kétkezi munkások, hanem mert találtak jobb jelöltet. Adnak egy pofont a rendelet 

módosításnak, hogy más időpontban is adják át a kétkezi munkásoknak a kitüntetést, véleménye 

szerint diszkriminatív ez az elismerés, ezek a kétkezi munkások beleférnek az orvosok, pedagógusok 

és kiemelkedő sportolók sorai közé.
 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, nem lát olyan változást, amivel a közszolgálati dolgozók 

kiszorulnának, vagy ki lennének zárva, ugyanúgy kaphatnak ők is mindent, a rendelet módosításban 

ilyen nincs. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök/települési képviselő elmondta, ezek szerint a pedagógusok is erősen 

diszkrimináltak, az egészségügyi dolgozók is, mert őket is másik alkalommal, a tűzoltók egy harmadik 

időpontban kapnak elismerést, nem tudja, miből derül ki, hogy kétkezi munkásokról van szó. 

 

Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő véleménye szerint itt nem arról van szó, hogy a 

pedagógus diszkriminatív, ez egy adott szakma elismerése. Oroszlány alapított díszpolgári, arany 

gyűrű címet, azt javasolják, ebbe emeljék bele ezt az elismerést.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, augusztus 20-án az OLPK Frakció mondta vissza az 

OKÖ Zrt. dolgozójának az elismerését, mert nem fért bele a három kategóriába. Két hónappal ezelőtt 

Sólyom Jöran képviselő érvelt a kétkezi munkásokkal, azt is mondta, az a dolgozó, aki a szemetet 

szedi, a jelenlegi kitüntetésekbe nem fér bele, ezért kellett ezt a díjat alapítani. Ha nem így lett volna, 

az a dolgozó már kapott volna augusztus 20-án elismerést. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, Oroszlány város kitüntetései alapvetően olyan 

szempontok alapján kerültek meghatározásra, hogy az életpálya mellett az oroszlányi lakókért végzett 

önzetlen plusz munkát is végez, igazából a jelentős súllyal ez vetődött fel, a plusz tevékenységet 

próbálták díjazni, nem csak az életutat. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 1 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 24/2021. (XI. 3.) önkormányzati 

rendeletét 

az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről 

szóló 24/2012. (XI.15.) rendelet módosításáról 

 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Önkormányzata helyi közútjainak forgalmi rendje 

 

Előadó:  Sólyom Jöran, a VFKB elnöke 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság az októberi 

jellegű ülésén a József Attila Általános Iskola intézményvezetőjének kezdeményezésére foglalkozott a 

József Attila köz, illetve a közterület-felügyelet jelzése alapján pedig a Tópart utca Kertalja utcai 

csomópontjának forgalomtechnikai felvetéseivel és a helyi közútkezelő szakmai javaslata alapján 

elvégezte a lehetőségek teljes körű felülvizsgálatát. Ennek eredményeként kéri a bizottság elnöke a 

helyi közutak forgalmi rendjének módosítására irányuló előterjesztés megvitatását, valamint a 

rendelettervezet elfogadását. 
 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 
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rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal   

és 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 25/2021. (XI. 3.) önkormányzati 

rendeletét 

az Oroszlány Város Önkormányzata helyi közútjainak forgalmi rendjéről szóló  

15/2017. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság   

elmúlt egy évben végzett munkájáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

    Előkészítő: Szabó Imre tűzoltóparancsnok 

 

Muzslai László tűzoltó őrnagy elmondta, Tatabánya tűzoltósága 27 településért felel, köztük van 

Oroszlány. 2020-ban több mint 1000 vonulásuk volt, e fölött az oroszlányi tűzoltóság is 210 vonulást 

teljesített, ezt önállóan, többnyire egyes riasztási fokozatban hajtották végre. Összesen 103 eset volt 

Oroszlányban, 13 Bokodon, 9 Környén, 8 Dadon, 6 Kömlődön, az Oroszlányi önkéntes tűzoltóság 

hajtotta végre, jelentős terhet levéve a tatabányai tűzoltóság válláról. Két eset volt, ahol magasabb 

fokozat is kellett, egyik esetben egy lakóház tető, másik esetben egy sorház pince égett. 2021 évben is 

ezek a számok fognak kirajzolódni, 169 riasztás volt Oroszlányban, ebből 114 igényelt valódi 

beavatkozást, az országos átlag is mutatja, rengeteg a téves jelzés, Oroszlányban is 44 téves történt. 

Közösen tartanak helyismereti szituációs foglalkozásokat, így megkönnyítve a közös munkát. Fél 

évente tartanak közös továbbképzést, ezekre meghívják az oroszlányi tűzoltókat is. Negyed évente és 

3 évente kijárnak ellenőrizni a tűzoltóságra. A szakmai munka és a mögöttes dokumentáció is 

hibamentesek. Minden évben nyújt be pályázatot az önkormányzati tűzoltóság, minden esetben 

elnyerik a szükséges keretösszeget. Ezt követően megköszönte a közös munkát. 

  

Papp Péter Attila települési képviselő kérte, a képviselő társai és a közvélemény tájékoztatása 

érdekében mondják el, hogy a sikkasztásos eljárás hol tart most.  

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, a könyvelővel kapcsolatos eljárások lezáródtak, kihirdették 

az ítéletet, ez sajtónyilvános volt, a végrehajtást a bíróság által megítélt összeg ügyében megindították, 

mivel ezt az összeget a könyvelő nem fizette be. Az eljárás most ott tart, hogy a volt könyvelőjük 

jövedelméből havonta egy relatív kis összeget letiltanak, minden hónapban érkezik a számlájukra az 

összeg, az eljárás tovább folyik, remélhetőleg lesz végrehajtás és a teljes összeg visszakerül. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

155/2021. (X. 28.) határozata 

az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt egy évben végzett munkájáról  

szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 
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Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt évben végzett munkájáról szóló 

beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, egyidejűleg köszönetét fejezi ki 

a tűzoltó-parancsnokság vezetőségének, tűzoltóinak a 2020-2021. évben végzett eredményes, 

áldozatos tevékenységükért.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:             a határozat kihirdetéséért:          Dr. File Beáta jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2021. évben 

végzett munkájáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Gánics József, az egyesület elnöke 

 

Gánics József az egyesület elnöke kiegészítésként elmondta, sajnálatosan csökkenő tendenciájú a 

létszámuk, de a napokban jelentkezett két új tag. Sajnos nem minden igénynek tudnak megfelelni, 

mert dolgoznak, iskolába járnak az embereik, de amit megtehetnek, meg is teszik. Halottak napján 80 

órás tervezett szolgálatuk van a hétvégére. Az üzemanyag ár is érinti őket, bízik benne, hogy a 

jövőben fejlesztik a létszámot, azok, akik belépnek, nem csak egy ideig maradnak, ha kitartó emberek 

kerülnek az egyesületbe, a jövőben is el tudják látni a feladataikat. Ezt követően megköszönte a 

támogatást. 

 
További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

156/2021. (X. 28.) határozata 

Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2021. évben végzett munkájáról szóló tájékoztatóról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2021. évben végzett munkájáról szóló beszámolót elfogadja 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal, egyidejűleg köszönetét fejezi ki az Egyesület tagjainak 

eredményes tevékenységükért. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2021. november 3. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Óvodái beszámolója a 2020/2021. nevelési évben 

végzett tevékenységéről 

 

Előadó:  Székely Antal, a HB elnöke 

   Előkészítő: Benyiczki Ágota óvodavezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 85. § (2) 

bekezdése szerint a fenntartó tanévenként legfeljebb egy alkalommal kötelezheti az intézményvezetőt 

arra, hogy az intézmény tevékenységéről átfogó módon beszámoljon. 

Benyiczki Ágota, Oroszlány Város Óvodái intézményvezetője az óvoda 2020/2021. nevelési évben 

végzett tevékenységéről szóló beszámolót elkészítette, amely teljes körű tájékoztatást nyújt az 

intézmény működési feltételeiről, a nevelési év kiemelt feladatainak intézményi megvalósításáról, az 

év során végzett különböző intézményi feladatokról, valamint az elért eredményekről. 
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Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, az intézményvezető asszonyt, valamennyi 

óvodának a dolgozóját nagyra értékeli. Intézményvezető asszony a bizottsági üléseknek rendszeres 

résztvevője, aki a beszámolót végig olvassa, csak gratulálni tud a munkájukhoz. 

 

Benyiczki Ágota intézményvezető megköszönte Székely Antal elnök úr és a testület támogatását. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

157/2021. (X. 28.) határozata 

Oroszlány Város Óvodái 2020/2021. nevelési évben végzett tevékenységéről szóló beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja Oroszlány Város Óvodái 2020/2021. 

nevelési évben végzett tevékenységéről szóló beszámolót. 

2. Köszönetet mond Oroszlány Város Óvodái munkatársainak a nevelési évben végzett munkájukért. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Óvodái 2021/2022. nevelési évre vonatkozó 

munkaterve 

 

Előadó:  Székely Antal, a HB elnöke 

   Előkészítő: Benyiczki Ágota óvodavezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési 

intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet 3. § (1) bekezdése szerint az 

óvodai munkaterv határozza meg az óvodai nevelési év helyi rendjét. Ennek elkészítéséhez az 

intézményvezető kikéri a fenntartó véleményét.  

Benyiczki Ágota, Oroszlány Város Óvodáinak intézményvezetője elkészítette a 2021/2022-es nevelési 

évre szóló munkatervet, amely tartalmazza a szakmai munkaterv keretében megvalósuló 

tevékenységeket, szakmai belső ellenőrzési feladatokat, a nevelési évet érintő pedagógiai fejlesztési 

célokat, elképzeléseket a felelősök és határidők megjelölésével. Az intézmény munkaterve által 

részletes betekintés nyerhető az eseménynaptár alapján a csoportokban tervezett fontosabb 

feladatokról, eseményekről, fejlesztő programokról. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

158/2021. (X. 28.) határozata 

Oroszlány Város Óvodái 2021/2022. nevelési évre vonatkozó munkatervéről 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

Az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja Oroszlány Város Óvodái 2021/2022. 

nevelési évre vonatkozó munkatervét. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

  a határozat végrehajtására: 2022. augusztus 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

  a határozat végrehajtásáért: Benyiczki Ágota 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., 

valamint a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 

közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a sportlétesítmények üzemeltetésében a koronavírus-járvány 

bekövetkezte több okból is jelentős nehézségeket okozott: egyrészről jelentős időszakban látogatási 

tilalom sújtotta azokat, másrészről a fenntartási költségek kényszerű viselése mellett ezen időszakban 

megszűntek a szolgáltatási díjbevételek. Mindemellett az Önkormányzat -a kormányzati 

forráselvonások, de különösen a járvánnyal ugyancsak összefüggésben álló iparűzési adóból származó 

bevételek csökkenése miatt- csak a szűkebb értelemben vett létesítmény-fenntartás finanszírozására 

képes. 

Míg 2019-ben még bruttó 162.346 ezer Ft üzemeltetési díjat viselt az Önkormányzat, 2021-ben ez az 

összeg bruttó 125.794 ezer Ft-ra csökkent, tehát mintegy negyedével kevesebbet fordít a város e 

létesítmények üzemeltetésének finanszírozására. 

A fenti jelentős mértékű visszalépések után további üzemeltetési díjcsökkentés reálisan nem 

tervezhető, arról nem is beszélve, hogy az üzemeltetési költségek, különösen a közüzemi díjak jelentős 

növekedése prognosztizálható. 

A fenti okok miatt a hasznosítás és az üzemeltetés rendszernek átalakítása mellett kívánnak érdemi 

költségcsökkentést elérni. 

Új hasznosítási és üzemeltetési szerződések kerültek kidolgozásra. A szerződések tartalmában a 

fizetési határidőkre vonatkozóan további egyeztetések szükségesek a szerződő felekkel. Jelen döntések 

arra irányulnak, hogy a képviselő-testület döntsön a hasznosítási és üzemeltetési rendszer 

változtatásáról és a szerződések tartalmának főbb kereteiről annak érdekében, hogy a jövő év januártól 

esedékes módosítás előkészítő munkái és a szerződések tartalmának további pontosításai az év végéig 

megtörténhessenek. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, lehet, hogy éveken keresztül nem tudott 

különbséget tenni az üzemeltetés és hasznosítás között, hiszen az adott szavak is benne vannak a cégek 

nevében. Most újra erről a hasznosításról és az üzemeltetésről kötnek szerződést. Kérdése az volt, 

eddig milyen jellegű szerződés volt, amitől ez most annyira eltér, hogy 27 M Ft Áfa visszaigénylésre 

lett jogosult az önkormányzat. Mi változott az eddigi gyakorlathoz képest, illetve mi változik az 

elkövetkező időkben? 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, amennyiben ezek a szerződések életbe lépnek, akkor az 

önkormányzat és az OIH Zrt. között csak a hasznosításra kötnek szerződést, az önkormányzatnak 

ebben az esetben lesz áfás bevétele, eddig ez nem szerepelt a költségvetésben. A LÜN Kft.-vel 

üzemeltetési szerződést kötnek, nem szed ezentúl semmilyen belépőjegyet, csak üzemeltet, mivel áfás 

bevétel keletkezik, az önkormányzat jogosult visszaigényelni. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, alapvetően az önkormányzat végfelhasználó, 

más területeken Áfa-visszaigénylésre nem jogosult. Kérdése az volt, ez nem fogja-e ütni az Áfa-
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törvény alá besoroltságát az önkormányzatnak. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, nem, mert alanyai az Áfának, a szennyvíz esetében is 

igényelnek vissza, ahol az önkormányzatnak áfás bevétele van, jogosult a vele szembe állított kiadás 

áfájának a visszaigénylésére, eddig a sportból nem volt bevétele az önkormányzatnak. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, az önkormányzat által visszaigényelt Áfa a két 

cégnek a gazdálkodását fogja-e érinteni, illetve csak egy külső cég segítségével tudták ezeket a 

szerződéseket módosítani, hiszen jelentős Áfa-visszaigénylésről van szó. Amikor ezek a létesítmények 

még csúcsüzemben működtek, akkor elég sok pénztől estek már el eddig. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője kérdése az volt, ez arra irányulna-e, hogy az Áfa 

megtakarításból több jut-e sportüzemeltetésre. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, nem, hanem arra, hogy a céget mennyire érinti. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, nem tudják, az első időszak jelentős többlet feladattal 

fog járni, hiszen 13 éve működő rendszert kell megváltoztatni. Mivel jelentős megtakarítással járhat, 

az eleinte várható nehézségek ellenére meg kell próbálni. Gazdasági szempontból annyiban okozhat 

nehézséget, hogy a díjakat utólag fizeti az önkormányzat, azonban mivel a hasznosítási és üzemeltetés 

jelenleg egy kézben van, a befolyó bevétel az OIH Zrt. likviditását segíti, ez nem lesz, utólag kapja 

meg az önkormányzattól a díjakat az üzemeltető. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, arra a kérdésre, hogy miért nem találták ki ezt előzőleg, nem 

tud választ adni, mert ilyen javaslat nem jutott el hozzá eddig. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő kérdése az volt, az OIH Zrt. és az önkormányzat között 

eddig szívességi szerződés volt-e. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a szerződés ismert. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, nem mindegy az Áfa fizetés terén, hogy bérleti, 

szívességi, üzemeltetési, hasznosítási használat van. Kérdése az volt, hogy eddig milyen szerződés 

volt. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, eddig üzemeltetési szerződés volt 2008 óta, az 

önkormányzat nem tudja az üzemeltetési költségeket teljes körűen biztosítani, ezért a hasznosítás jogát 

átadta az üzemeltetőnek, hogy a hasznosításból befolyó bevételekből fedezze az önkormányzati 

üzemeltetési díj és a tényleges költségek közötti különbséget. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő mivel további egyeztetések, szerződéses viszonyok 

pontosítása fog történni, ennek az anyagnak lehetne-e adóhivatali felülvizsgálatát kérni az utolsó 

testületi ülésre, APEH állásfoglalást kérne. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a PwC Kft.-vel van szerződésük, az ő tudásuk alapján 

jóváhagyták ezt az előterjesztést. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester jelezte, ezt a gyakorlatot Tatától vették át, évek óta működik, semmi 

problémájuk ebből nem adódik, ez egy költségkímélő konstrukció. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ez a PwC Kft. javaslata több településen működik, de nem 

emlékszik rá, hogy a sportüzemeltetésnél elhangzott volna. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, a városi strand csak költségcsökkentés miatt 

nem lett megnyitva, vagy műszaki probléma is van. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, az elmúlt két nyáron nem volt nyitva a strand, nem 

tudnak műszaki problémáról, nem ez volt az oka. 
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További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

159/2021. (X. 28.) határozata 

az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.,  

valamint a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások 

gazdaságossági felülvizsgálatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Egyetért azzal, hogy Oroszlány Város Önkormányzata 2022. január 1-től bízza meg a 

Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft.-t az önkormányzati sportlétesítmények 

üzemeltetésével és kössön szerződést az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-vel ezen 

létesítmények hasznosítására. 

2. Felhatalmazza a polgármestert a hatályos sportlétesítményüzemeltetési szerződések 

felülvizsgálatára, felbontására, illetve új üzemeltetési- hasznosítási szerződések megkötésére. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2021. november 3. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

SZÜNET 

17:02-17:15 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos 

közbeszerzéshez történő csatlakozással 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata a 2014. évtől kezdve a 

villamos energia beszerzését a Sourcing Hungary Kft. által lebonyolított csoportos közbeszerzési 

eljárásban való részvétel útján valósította meg. 

A villamos energiáról szóló törvény értelmében 2003. január 1-től választhatnak kereskedőt vagy 

egyetemes szolgáltatót a fogyasztók.  

Oroszlány Város Önkormányzata energiafogyasztóinak (polgármesteri hivatal, intézmények, 

egészségügyi alapellátás épületei, sportlétesítmények stb.) külön-külön önálló energiavásárlóként 

történő megjelenése az energiapiacon gyenge alkupozíciót kínáló megoldás lenne, ezért célszerű 

energia fogyasztóinkat egy közös beszerzésben kezelni. 

Az érdekérvényesítési lehetőségeket tudják még növelni azzal is, hogy más önkormányzatokkal 

közösen szereznek be villamos energiát, amivel a méretgazdaságosságból adódóan további árelőny 

érhető el a jelenleg érvényes egyetemes szolgáltatói árakkal szemben. 

A Sourcing Hungary Kft. ismét csoportos közbeszerzési eljárásban való részvételi ajánlattal kereste 

meg Oroszlány Város Önkormányzatát a 2023-2025. évi villamos energia beszerzése céljából. 

Meg lesz vizsgálva annak lehetősége, hogy a beszerzési eljárásba az önkormányzat cégeit is be tudják 

vonni. 

 

Hermann Istvánné települési képviselő kérdése az volt, mivel közös önkormányzat van 

Szákszenddel, őket is be lehetne-e vonni. 
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a kérdés felmerült, Szákszend önkormányzata független 

Oroszlánytól, jelenleg egyetemes díjon szerzi be a villamosenergiát, előkészítés alatt áll a bevonása a 

csoportba, a jelenlegi általuk fizetett árakat összehasonlítva a közbeszerzésen elérhető piaci árakkal, 

előnyös a csoporthoz csatlakozásuk. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

160/2021. (X. 28.) határozata 

a villamos energia 2023-2025. évi beszerzése céljából 

csoportos közbeszerzési eljárásban való részvételről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei 2023-2025. évi általános felhasználású 

(intézményi) és közvilágítási célú villamos energia beszerzése tárgyú közbeszerzési eljárást csoportos 

közbeszerzési eljárás keretében valósítja meg. 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei 

vonatkozásában a 2023-2025. évekre szóló csoportos közbeszerzésben való részvételre vonatkozó 

tagfenntartási nyilatkozatot az előterjesztés 3. melléklete szerinti tartalommal aláírja. 

3. A Sourcing Hungary Kft.-vel kötendő Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei, illetve 

közvilágítási célú 2023-2025. évi villamos energia beszerzése tárgyú megbízási szerződést az 

előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja és felhatalmazza a polgármestert a 

szerződés aláírására. A szerződés 2.250.000,- Ft + áfa, azaz bruttó 2.557.500,- Ft összegű díját a 2021. 

évi költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja. 

4. Felkéri az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zártkörűen Működő Részvénytársaság 

vezérigazgatóját és a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság ügyvezetőjét, hogy gazdaságossági-célszerűségi okokból vizsgálja meg a fenti csoportos 

közbeszerzési eljáráshoz való csatlakozásuk lehetőségét a saját fogyasztási helyeik tekintetében. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
 

10. NAPIRENDI PONT: Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti     

szerződésről e-bike kerékpárok elhelyezése céljából 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány azzal a kéréssel 

kereste meg, hogy segítsenek nekik megfelelő tárolókapacitást találni 10 db elektromos kerékpár-riksa 

(e-bike) elhelyezésére. Ezeket az elektromos hajtású járműveket legalább kismotor jogosítvánnyal 

rendelkezők vezethetik, egyszerre 3 fő közlekedését képes kiszolgálni, hatótávja ~50-60 km, a 

manuális kerékpáros (láb)hajtás mellett elektromotor végzi a jármű meghajtását. Magyarországon 

először Oroszlányban lesz majd bérelhető ilyen jármű, melynek üzemeltetését az Alapítvány látja 

majd el az OSZE Tekergők közreműködésével. 

A járművek tárolásához és töltéséhez megfelelő ingatlanra van szükségük, melyre az Oroszlány Város 

Önkormányzata kizárólagos tulajdonát képező Takács Imre utca 67/A, 2421/55 helyrajzi számú, 

kivett, lakóház és udvar megnevezésű, 161 m2 területű ingatlan alkalmas. A bérleti díj összege: 

100.000,- Ft/hó, melyen felül a bérlő viseli a közüzemi díjakat is. A közüzemi díjakkal kapcsolatos 
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költségviselés érdekében a bérlőnek be kell jelentkeznie a közművekhez. A bérleti szerződés 

időtartama: 5 év határozott idő, mely időintervallum igazodik az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány 

nyertes pályázatában foglalt előírásokhoz, mely alapján az e-bike járművek beszerzésre kerülnek. 

A Takács Imre utcai ingatlan e célból történő bérbe adása a működtetési feladatok ellátása során nem 

jár a lakókat zavaró zajhatással, forgalommal, így a társasház életében lényeges változást nem okoz, 

ugyanakkor az Önkormányzat számára bevételt teremt. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző hozzátette, az előterjesztéshez mellékelték a bérleti szerződés tervezetet, 

melyből a szerződés hatálybalépésének az időpontjára felhívta a figyelmet, az 5 éves szerződés kezdő 

napja a bérlemény birtokbaadásának napja, a birtokba adás az e-bike kerékpárok megérkezéséhez 

igazodik, amelyről a bérlő legalább 5 nappal korábban értesítik a bérbeadót. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

161/2021. (X. 28.) határozata 

az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike 

kerékpárok elhelyezése céljából 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Egyetért a 2840 Oroszlány, Takács Imre utca 67/A című, 2421/55 hrsz-ú ingatlan Oroszlányi 

Bányász Klub Alapítvány (székhelye: 2840 Oroszlány, Táncsics út 1.; adószáma: 19149196-1-11, 

képviseli: Takács Károly kuratóriumi elnök) részére e-bike tárolóhelyként történő bérbeadásával. 

2. Felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére, az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:       a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító 

víziközmű rendszer tulajdonjogának térítésmentes átadása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2019. szeptemberén vállalta a Közép-Duna 

Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás által, a Mindszenti utca 22. szám alatti 

ingatlanon tervezett lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer teljeskörű 

tervezését, engedélyeztetését és kivitelezését. A víziközmű rendszer kivitelezése 2019. évben 

megtörtént, majd 2020. évben Északdunántúli Vízmű Zrt., mint leendő üzemeltető megkapta a vízjogi 

üzemeltetési engedélyét. 

Mivel Oroszlányban az ivóvíz víziközmű rendszer állami tulajdonban van, az új hálózati rendszert a 

ÉDV Zrt. kizárólag abban az esetben tudja üzemeltetésre átvenni és biztosítani az ivóvíz ellátást a 

hulladékudvar részére, amennyiben a víziközmű rendszer tulajdonjoga térítésmentesen átadásra kerül 

a Magyar Állam részére.  

Az előterjesztés határozati javaslata szerint kérte, hogy a képviselő-testület támogassa a hulladékudvar 

ivóvízellátását biztosító, 5.619 eFt vagyonértéket képviselő víziközmű rendszer tulajdonjogának a 

Magyar Állam részére történő, térítésmentes átadását. 
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Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

162/2021. (X. 28.) határozata 

 az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer 

tulajdonjogának térítésmentes átadásáról 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1. Egyetért az Oroszlány, Mindszenti utca 22. szám és 0293/3 helyrajzi szám alatti, Oroszlány Város 

Önkormányzata tulajdonát képező ingatlanon megvalósuló lakossági hulladékudvar ivóvízellátását 

biztosító víziközmű rendszer tulajdonjogának a Magyar Állam részére, 5.619.100 Ft vagyonértéken 

történő térítésmentes átadásával. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 1. mellékletét képező vagyonátruházási szerződés 

előkészítésére és aláírására. 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

12. NAPIRENDI PONT: Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2020. februárjában a Településrendezési 

Terv módosításának tervezési programjaként elfogadta az Oroszlány, Szent Borbála út melletti, 

külterületi ingatlanok napelem-park elhelyezése céljából beépítésre szánt, különleges területté történő 

módosítását. 

A tervezési munka a tervezési programnak megfelelően teljes eljárás keretében folyt, ennek 

megfelelően elkészült a módosítási javaslat, melyet a közreműködő hatóságok véleménye alapján idő 

közben módosítani kellett. A javított véleményezési dokumentáció alapján újra lefolytatták a közbenső 

véleményezési eljárást és a partnerségi egyeztetést is. 

Fentiek alapján javasolta, hogy az előterjesztés szerinti véleményeket és az arra adott tervezői 

válaszokat fogadja el a képviselő-testület. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

163/2021. (X. 28.) határozata 

a településrendezési tervvel kapcsolatos döntésekről  

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 
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1.  Az Oroszlány 0233/3-9 és 0233-31-34 helyrajzi számú területekre vonatkozó településrendezési 

eszközök módosításával kapcsolatosan a partnerségi egyeztetést lezárja azzal, hogy a 2021. 

augusztus 3. és 2021. augusztus 18. közötti időszakban a véleményezésre nyitva álló határidőn 

belül – érdeklődés hiányában – észrevételek, kérdések nem merültek fel. 

2. Elfogadja a településrendezési eszközök módosításával kapcsolatosan az előterjesztés 1. 

melléklete szerinti véleményeket, illetve az azokra adott tervezői válaszokat. 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2021. november 3. 

Felelős:        a határozat kihirdetéséért: dr. File Beáta jegyző 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Helyi közutak, parkolók és járdák közlekedésfejlesztési 

koncepciójával kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Sólyom Jöran, a VFKB elnöke 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2015. októberében elfogadta a helyi 

közutak, parkolók és járdák fejlesztési koncepcióját és annak mellékletét, majd 2018 decemberében 

döntött arról, hogy munkatervébe évente felveszi és elvégzi a fejlesztési koncepció aktuálisan 

következő évre vonatkozó felülvizsgálatát. 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság október 20-ai ülésén megtárgyalta a napirendet és 

összeállította az immáron 78 tételt tartalmazó táblázatot, melyet követően javaslatot tett a 2022. évben 

elvégzendő prioritásokra. Az előterjesztés 1. melléklete szerinti, kiemelt fontosságú feladatokat első 

sorban a kormányzati forrásból 2021-2022. évben megvalósítandó közútfejlesztési beruházásokhoz 

igazította a bizottság. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

164/2021. (X. 28.) határozata 

a helyi közutak, parkolók és járdák közlekedésfejlesztési koncepciójával kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

Elfogadja a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnak a helyi közutak, parkolók és járdák 

közlekedésfejlesztési koncepciójával kapcsolatosan – az előterjesztés 1. melléklete szerinti műszaki 

tartalommal és prioritásokkal – megfogalmazott javaslatait. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2021. november 3. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

14. NAPIRENDI PONT: Köztemető üzemeltetésével kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a "LIBITINA" Kegyeleti Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társasággal fennálló, köztemető fenntartási és üzemeltetési feladatainak ellátása tárgyú, jelenleg 

hatályos kegyeleti közszolgáltatási szerződés 2021. december 31. napján lejár. Ezt megelőzően 
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Oroszlány Város Önkormányzata 2012. május 11. napján közbeszerzési eljárás eredményeként kötött 

szerződést a céggel, mely szerződést több alkalommal, változatlan feltételekkel meghosszabbította. 

A képviselő-testületi ülést megelőzően a bizottságok az előterjesztéshez mellékelt, több éves 

üzemeltetési beszámolót megtárgyalták, mely üléseken az üzemeltető is részt vett.   

Az előterjesztés 2. melléklete tartalmazza az üzemeltető által készített kimutatást Oroszlányi Városi 

Temető 2017 – 2020 (2021) évi bevételeiről. 

A jelenlegi járványügyi veszélyhelyzetre tekintettel a temetőüzemeltetés feltételrendszerének átfogó 

felülvizsgálatára, a kapcsolódó díjak emelésére nincsen törvényi lehetőség, emiatt az üzemeltetetői 

szerződés változatlan feltételekkel való megkötését kezdeményezte a 2022. évre a határozati javaslat 

szerinti tartalommal. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, a szöveges előterjesztésben a járványügyi 

vészhelyzetnek mi köze a feltételrendszer átfogó felülvizsgálathoz. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ha bármihez hozzányúlnak, az valamilyen díj 

megváltoztatásával jár, és díjat most nincs módjuk módosítani. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

165/2021. (X. 28.) határozata 

köztemető üzemeltetéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. 

(I.29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az 

alábbi határozatot hozza: 

1.  Elfogadja az üzemeltető beszámolóját az Oroszlányi Városi Temető 2017 – 2020 (2021) évi 

működéséről és az Oroszlányi Városi Temető 2017 – 2020 (2021) évi bevételeiről az előterjesztés 

1. és 2. mellékletei szerinti tartalommal. 

2. A 2022. január 1. és 2022. december 31. közötti időszakra vonatkozóan szerződést köt a 

"LIBITINA" Kegyeleti Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal (székhelye: 2890 Tata, Hajdú 

utca 36.) a 2021. december 31. napján lejáró, a „Köztemető fenntartási és üzemeltetési feladatainak 

ellátása kegyeleti közszolgáltatási szerződés keretében Oroszlány városban” tárgyú szerződéssel 

azonos tartalommal. Felhatalmazza a polgármester a szerződés megkötésére. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2021. november 3. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

15. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselő-társait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés, és 

interpellációs hozzászólás képviselő-társai részéről nem érkezett. 

 

Hermann Istvánné települési képviselő elmondta, szeptember hónapban megtartott 

közmeghallgatáson kérték, hogy két szolgáltatót a testületi ülésre hívjanak meg, az egyik a DIGI Kft., 

melynek szolgáltatásaival nincsenek megelégedve, a másik a Magyar Posta, szintén legyen meghívva. 

Kérdése az volt, megtörtént-e az írásos megkeresés és erre milyen választ kaptak. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, mindkét szolgáltatót megkeresték, a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság ülésére a DIGI Kft. került meghívásra, a Humán Bizottság ülésére az 

oroszlányi posta, a posta nem válaszolt, nem is jelent meg, a DIGI Kft. jelezte, számukra nem 

alkalmas az időpont, hogy részt vegyenek az üléseken. Bartalus László osztályvezető írt nekik, jelezte, 



 

17 

 

hogy a novemberi bizottsági ülésre ugyanúgy megkapják a meghívót, és kérte, az ülésen jelenjenek 

meg, a novemberi üléseken ezt a kört ismét lefutják. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő javasolta, mivel a városban ezres nagyságrendű, akit érint a két 

szolgáltató szolgáltatásainak a minősége, egy önként vállalt időben rendkívüli ülésre bejöhetnének.  

 

Bartalus László osztályvezető tájékoztatta a képviselő-testületet arról, hogy a DIGI Kft. területi 

vezetője a mai napon jelezte, hogy a novemberi ülésre elküldték a meghívót a képviselőiknek, nagy 

valószínűséggel meg fognak jelenni a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági ülésen.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, örömmel vette tudomásul, hogy a piactér mellett 

új járda épül. Kérdése az volt, miután elbontásra került a régi járda, kivágták a bokrokat, fákat, 

előkerült a gombavizsgáló épület, nem tervezik-e áthelyezni azt, nem szép az épület.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, polgármester úr éppen a mai nap írta alá a gombavizsgáló 

épületnél a kerítés elbontásával kapcsolatos szerződést, ugyanolyan kerítés lesz, mint a piac többi 

részén, azzal költségvetési forrás híján nem foglalkoztak, hogy a gombavizsgáló épületét áthelyezzék, 

mert a csatlakozó közműveket is át kell helyezni. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy a két szolgáltatót miért bizottsági ülésre 

hívták meg. Az lenne a lényeg, hogy nagy nyilvánosság előtt szerepeljenek. Rajnai Gábor 

polgármester ideje alatt hívták meg az E.ON-t, és akkor a kritikák után rövid időn belül jelentősen 

javult a közvilágítás a városban. Javasolta, testületi ülésre hívják meg őket. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, azért gondolták, hogy először bizottsági ülésre hívják, mert ott 

részletesebben tárgyalnák, több idő lenne a témák kivesézésére, és az ottani válasz alapján készítettek 

volna egy anyagot a testületi ülésre. Novemberben dönthetnek, hogy csak a testületi ülésre hívják meg 

őket. 

 

Lazók Zoltán polgármester véleménye szerint nem zárja ki egyik a másikat. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő kérdése az volt, hogy a posta illetékesei mit válaszoltak 

a meghívásra. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő javasolta, hogy testületi ülésre hívják meg a két illetékes 

szolgáltatót, jobbnak látja, ha minden képviselő itt van. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, minden képviselő, aki kapott ilyen jelzést, az rövid 

összefoglalóban elküldhetné neki, ezeket a szolgáltatók meg is kaphatnák. Egyetértett avval, hogy 

testületi ülésre hívják meg őket.  

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, az a problémája, udvariatlan dolog, hogy nem 

is válaszolnak egy ilyen meghívásra, ahogy ismeri azokat a történeteket, amik a postával történtek, az 

önkormányzat előbb fog a Rákóczi F. útra egy fedett pályás várakozót építeni, mint hogy a posta 

lépjen. Érdemes lenne alapítani egy citrom díjat azoknak a szolgáltatóknak, akik rászolgálnak. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök/települési képviselő hozzátette, ha valaki az oroszlányi lakosokkal beszél, 

6-8 szolgáltatót fel lehet sorolni, amire kb. ugyanannyi panasz van még. Ha egy szolgáltatónak egy 18 

ezres városban van 10 ezer előfizetője, abból kétezer panaszkodik, nem biztos, hogy a maradék 8 ezer 

is szidná. A másik, az itt lévők tudják, van informatikai kötődése, amikor az internet megjelent a 

városban, a Matáv, T-Home, T-System, Telekom, hiába változtat nevet, ha valaki normális 

hibabejelentést tud tenni, szóljon. Órákat tölt el a T-akármi cégnél anélkül, hogy érdemben el 

tudnának bármit intézni. A DIGI Kft.-nél nem volt olyan probléma, amit el ne tudott volna intézni. 

Amikor minősítenek egy szolgáltatót, próbálják megnézni, mi az a nagyságrend, amit kezel, és ebben a 

nagyságrendben mi a problémakör. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, arról volt szó, van két szolgáltató, akinek a 

képviselőivel szeretnének beszélni, mert sok panasz jön rájuk, egy biztos, hozzá sok panasz jött, a 
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posta miatt. Ragaszkodott ahhoz, hogy vagy tájékoztassák, vagy elmegy hozzájuk, tudni szeretné, a 

panaszoknak mi az oka, és tudnak-e ezen változtatni. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, emlékszik, amikor itt ült a posta igazgatója, vele sok mindent 

megbeszéltek, csak semmi nem lett belőle. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, ragaszkodik a két szolgáltató testületi ülésre való 

meghívásához, azzal nem törődik, hány előfizető van, azt tudja, a két szolgáltató hiányosságaival 

rendszeresen sokan ugyanazzal a visszatérő panasszal keresik meg. Elhárítják, de utána ugyanaz a 

probléma előáll.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök/települési képviselő elmondta, Papp Péter képviselő említette, jó lenne 

rendkívüli ülés ezzel kapcsolatban, ezt tudná támogatni.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, megszervezik, tartanak ilyet, egyeztet egy időpontot. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, korábban a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a köztartozásmentes 

adósok listáján szereplő képviselők ügyeit, szeretné, ha a következő testületi ülés előtti Pénzügyi 

Bizottság ülésére egy előterjesztés készülne, mert van olyan képviselő, aki felkerül, majd lekerül, 

szeretné, ha ezek az ügyek lezárulnának. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Lazók Zoltán polgármester megköszönte a jelenlévőknek és a 

televízió nézőinek a figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 17 óra 52 perckor bezárta és zárt 

ülést rendelt el. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


